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در نطق میان دستور مطرح شد: طرح نماینده نیشابور برای رفع تبعیض از شرایط انتصاب مدیرانفرصت محدود؛ اسم رمز فشار بر مذاکره کنندگان ایران

برخ�ی از مقامات غربی در حالی از »فرص�ت محدود« در مذاکرات 
وین س�خن می گوین�د که در صورتی ک�ه اراده جدی ب�رای عمل به 
تعهدات خود داش�ته باشند، توافق در کوتاه ترین زمان ممکن حاصل 

می شود و نیازی به فضاسازی رسانه ای و هجمه تبلیغاتی نیست.
ب��ه گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرن��ا، دور دوم از مذاکرات هس��ته ای ایران 
با کش��ورهای ۱+۵ در وی��ن پایتخت اتریش در حال برگزاری اس��ت و گفت 
و گوه��ای دوجانب��ه و چندجانبه در س��طح کارشناس��ان و دیپلمات ها برای 
دست یابی به توافق در جریان است. همچنین کارگروه هایی به منظور بررسی 

پیشنهادات طرفین به منظور حل چالش های موجود در تشکیل شده است.
روز پنجم از مرحله دوم دوره جدید مذاکرات ایران با کش��ورهای روس��یه، 
انگلیس، آلمان، چین و فرانسه در حالی در وین اتریش در جریان است که در 
اظهارات نمایندگان کش��ورهای حاضر در وین هم نشانه های امیدواری دیده 

می شود و هم می تواند حاوی هشدار باشد. 
-»علی باقری« سرپرس��ت تیم مذاکره کننده هس��ته ای شامگاه یکشنبه از 
کاهش اختلافات طرفین در مورد دامنه و حیطه موضوعات قابل مذاکره خبر 
داده و تصریح کرد: »پیشرفت خوبی را محقق کردیم و این پیشرفت می تواند 

زمینه سریعی برای مذاکرات جدی را فراهم کند.
 عضو ارش��د مذاک��ره کننده ای��ران اضافه ک��رد: مذاک��رات روزهای اخیر 
درخصوص مس��ائل مورد اختلاف بود تا رسیدن به توافق را تسریع ببخشیم. 
همراهی روسیه و چین با موضع ایران روشن و شفاف است و اختلاف با طرف 
غربی اس��ت. باقری همچنین یکشنبه ش��ب در ادامه رایزنی های دیپلماتیک 

فشرده  با روسای هیات های مذاکره کننده چین و روسیه دیدار کرد.
»میخائیل اولیانوف« نماینده روسیه در سازمان های بین المللی از تشکیل 
س��ومین کارگ��روه زمان بندی اجرای توافق، برای اولی��ن بار در هفتمین دور 
مذاکرات وین خبر داد. وی اما روز دوش��نبه درباره کارشکنی های طرف های 
اروپایی گفت:»درباره لغو تحریم ها و اقدامات هسته ای در محورهای متعددی 
بین دو طرف اختلاف وجود داش��ته که در پیش نویس وین ۶ مشهود بوده و 
به ویژه در بحث هسته ای اختلافات متعدد و متنوع بوده است. در این زمینه 
هیچ ابتکاری از سوی طرف مقابل دریافت نکرده ایم اما خودمان در چارچوب 
اصلاحات و پیش��نهاداتی که به طرف مقاب��ل دادیم، دیدگاه مان را درباره این 

اختلافات بیان کردیم.«
به گفته اولیانوف؛ شرکای برجام بجز ایران هم نشستی برای ارزیابی وضعیت 
مذاکرات وین و بحث درباره مسیر پیش رو تشکیل دادند. تحریف سخنان این 
دیپلمات روس در رسانه فارسی زبان خارج از کشور هم آن اندازه حاشیه ساز 
شد که اولیانوف را مجبور کرد در توییتی تصریح کند که »آگاه باشید که من 
موضع ایران را مثبت ارزیابی کردم نه منفی«. این در حالی است که »سرگئی 
ریابکوف« معاون وزیر امور خارجه روسیه هم اعلام کرد که احتمال دستیابی 

به توافق در مذاکرات وین افزایش یافته است.
 »لیز تراس« وزیر خارجه انگلیس روز یکش��نبه در حاش��یه نشست گروه 
هف��ت در یک کنفرانس خبری گفت: هنوز فرصت وجود دارد اما این آخرین 
فرصت مذاکره کنندگان ایرانی اس��ت که با جدیت پ��ای میز مذاکره بیایند. 
ضروری است که آنها این اقدام را انجام دهند. ما اجازه نمی دهیم که ایران به 

سلاح هسته ای دست یابد.
بر اساس خبرهای دریافت شده از مذاکرات، طرف های اروپایی طی دو روز 
گذش��ته جزئیات دو پیش نویس جدید ایران را بررس��ی کرده اند با این حال 
دیپلمات های ایرانی معتقدند که سه کشور اروپایی مسائلی را مطرح می کنند 

که در آن ها مبالغه شده است و روند مذاکرات را کند می کند.
 این در حالی اس��ت که »آنتونی بلینکن« وزیر خارجه آمریکا با »محمدبن 
زایدعبدالرحمان آل ثانی« وزیر امور خارجه قطر درباره مسائل مختلف منطقه 
ای و ایران گفت و گو کرد. بر اس��اس خبرهای منتش��ر ش��ده »رابرت مالی« 
نماین��ده ویژه آمریکا در امور ایران ه��م در انتظار تغییر در روند مذاکرات در 

لیورپول به سر می برد.
یک��ی از مهم ترین تاکتیک های طرف ه��ای غربی در این دوره از مذاکرات 
بهره گیری از هجمه رس��انه ای با اس��م رمزهای مش��خص برای حمله به تیم 

مذاکره کننده ایران است.
در مرحله نخس��ت این دوره از مذاکرات ایران متهم به عدم جدیت شد که 
ارائه دو متن پیشنهادی و حضور در وین برای رسیدن به یک نتیجه مشخص؛ 
جدی��ت ایران را  اثبات کرد. بهانه بعدی خواس��ته های ایران بود که غربی ها 
آن را فرات��ر از انتظار تحلیل کردند؛ اما ایران هم پیش از آغاز مذاکرات و هم 
در دوره انج��ام این دور بارها بر مهم ترین و اصلی ترین خواس��ته خود یعنی 
لغو تحریم ها تاکید کرده و اس��اس مذاکره را این مهم دانسته است. خواسته 
ای��ران لغو کامل تحریمها و عمل به تعهدات غربیهاس��ت ک��ه بر روی زمین 

مانده است.
در ت��ازه تری��ن انتقادات طرف های اروپایی به ص��ورت هماهنگ از فرصت 
محدود مذاکرات س��خن می گویند و مدعی هستند، ایران باید در این دوره از 
مذاکرات به س��رعت عمل کند و این درحالی اس��ت که ایران جز حقوق خود  
مطالب��ه دیگری ندارد. فرصت مذاکرات برای اروپا و آمریکا به این س��بب که 
ایران در پی اجرای طرح های خنثی س��از خود در حوزه تحریم هاست، زودتر 
از دس��ت م��ی رود و چنانچه طرف های برجام در ای��ن زمینه صداقت و اراده 
ادعایی خود را داش��ته باشند نباید اجازه از دس��ت رفتن این فرصت کوتاه و 

محدود دیپلماسی را دهند.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه از ارائه طرحی برای رفع تبعیض 
از ش�رایط انتصاب مدیران خبر داد و گف�ت: طبق قانون مدیریت 
خدمات کش�وری برای انتصاب یک مدیر پایین دس�تی ش�رایط 
انتصاب قانونی تصویب شده و اما برای انتصاب مدیران ارشد هیچ 

گونه شرایط انتصاب در قانون تعریف نشده است.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری سیاس��ی ایرنا، احس��ان ارکانی در نطق 
میان دستور خود در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی گفت: دولت قوه 
عرضه خدمات به مردم و مجلس قوه تقاضای خدمات رس��انی به مردم و 
پیگیر مطالبات آنها است، هر چقدر از این معیارها زاویه بگیریم به همان 

مقدار بین دولت و مجلس با مردم فاصله ایجاد می شود.
نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: رمز موفقیت 
مجلس به عنوان خانه ملت، پیگیری و حل مشکلات و دغدغه های مردم 
از طری��ق قانون گذاری و نظارت دقیق بر انجام وظیفه دولت اس��ت.قطعا 
مجل��س انقلابی ضمن حمایت و  همراهی ب��ا دولت بر این موضوع توجه 

جدی خواهد داشت.
عضو کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس ش��ورای اس��لامی تاکید کرد: 
شاهد هستیم که در فضای رسانه ای مسائلی در خصوص انتصابات رفاقتی 
یا فامیلی و آقازادگی و دامادس��الاری سیاس��ی مطرح می ش��ود، فارغ از 
قضاوت در مورد صحت و قس��م این موض��وع، علت چنین پدیده ای عدم 

وجود قانون و دستورالعمل انتصاب مدیران ارشد است.
وی اظهار داش��ت: طبق قان��ون مدیریت خدمات کش��وری و مصوبات 
ش��ورای عالی اداری، حتی برای انتصاب یک بخشدار، رئیس اداره، معاون 
مدیرکل یا مدیرکل فرماندار و ش��هردار در کش��ور شرایط انتصاب قانونی 
تصویب ش��ده و برای انتصاب در این رده ها اس��تخدام رسمی یا پیمانی، 
دارا بودن تجربه در س��طح پایین تر و رعایت سلسله مراتب مدیریت جزو 
الزامات اس��ت اما برای انتصاب معاونین رئیس جمهور، وزرا، معاونین وزرا 
و استانداران هیچ گونه شرایط انتصاب در قانون تعریف نشده و آنان معاف 

از رعایت هرگونه سازوکار قانونی در انتصابات هستند.
ارکانی تصریح کرد: نتیجه چنین تبعیضی بین ش��رایط انتصاب مدیران 
پایین دستی و ارشد باعث شده امروز بعضا شاهد انتصاب افرادی در سطح 
معاون وزیر و غیره باش��یم که حتی در استخدام دولت نیستند چه برسد 
به س��ایر شرایط و طبعا ش��رایط صلاحیت در حد مدیران زیردست خود 

یعنی مدیران کل را نیز ندارند.
 نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه این روال 
غلط ضمن تعارض با شایس��ته سالاری و کاهش انگیزه مدیران شایسته، 
خلاف اصل عدالت نیز هس��ت، گفت: در راس��تای ساماندهی این نقیصه 
قانون��ی باید ب��ا تصویب قانون برای تعریف ش��رایط انتصاب معاونین وزرا 
و اس��تانداران و وزرا توسط مجلس انقلابی به دولت مردمی آقای رئیسی 

کمک کرد تا از این حواشی انتصابات رفاقتی خارج شود.
 وی اضاف��ه ک��رد: طرح پیش��نهادی اینجانب در س��امانه قانون گذاری 

بارگزاری ش��ده و از همکاران تقاضا دارم در صورت صلاحدید آن را امضا 
کنن��د. ارکانی همچنین با اش��اره ب��ه ارائه لایحه بودج��ه ۱۴۰۱ خطاب 
ب��ه رییس جمهور گفت: در نظ��ام فعلی توزیع بودجه به جای ش��اخص 
محرومیت، مساحت یا جمعیت محوری، نظام شهرستان محوری و استان 
مح��وری حکم فرما اس��ت.اگر یک شهرس��تان ۵۰۰ هزار نف��ری به پنج 
شهرستان تقسیم شود مجموعا بودجه ای چندین برابر حالت اول دریافت 
می کند.  عضو کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس اضافه کرد: نتیجه این 
الگوی توزیع در کش��ور مساوی است با مسابقه تبدیل شهرستان ها، یعنی 
ترغیب مردم شهرس��تان های غیرمراکز اس��تان ها ب��ه پیگیری و اصرار بر 

استقلال از استان فعلی برای رهایی از این تبعیض.
 نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی گفت: ادامه این روند 
در اس��تان خراسان رضوی، ایجاد اس��تان های خراسان مرکزی، خراسان 
غربی و شرقی را همچون خراسان شمالی و جنوبی برای جلوگیری از یک 

عقب ماندگی تاریخی ناگزیر خواهد کرد
ارکان��ی همچنین خواس��تار اقدام��ات لازم برای س��اماندهی وضعیت 
نابس��امان بورس و اعتراضات روز افزون س��هامداران خ��رد، تصویب رتبه 
بندی معلمان بر اس��اس خواس��ته منطقی معلمان، همسان سازی حقوق 
بازنشستگان مظلوم با توجه به تورم فزاینده، ساماندهی نیروهای شرکتی، 
تورم و گرانی مواد غذایی و کالاها به ویژه خودرو، افزایش حقوق کارگران 
و کارمندان بر اس��اس نرخ تورم، افزایش غیرقابل توجیه نرخ ارز شد و از 
وزارت اطلاعات به خاطر برخورد و دستگیری اخلالگران بازار ارز تقدیر و 
تش��کر کرد. وی همچنین گفت: در موضوع حقوق های نجومی در هیات 
تحقیق و تفحص اقدامات قابل توجهی انجام شده، اما در برخی از موارد، 
موض��وع تعارض منافع باعث کندی رس��یدگی در این س��ال ها بوده مثلا 
رئیس یکی از دس��تگاه های نظارتی و بازرسی اس��تان خراسان رضوی با 
دریافتی ب��الای ۳۰ میلیون تومان باید بازرس پرداخت چنین حقوقی به 

سایر مدیران استان شود که محل اشکال است.

 وحیدی: نظارت های مرزی برای ممانعت
از ورود سویه جدید امیکرون تقویت شود

وزیر کش��ور بر نظارت بر مرزهای کش��ور 
ب��رای جلوگیری از ورود س��ویه جدید کرونا 
تاکی��د کرد و گفت: تلاش می کنیم با تقویت 
امکانات بهداش��تی در اس��تان های مرزی، به 
نح��و موثر و مطلوب تری ورود س��ویه جدید 

بیماری را به کشور کنترل کنیم.
به گ��زارش ایرن��ا از پایگاه اطلاع رس��انی 
وزارت کش��ور، احم��د وحیدی در بیس��ت و 
نهمین نشست قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا که با حضور نمایندگان دستگاه های مختلف در 
محل وزارت کش��ور برگزار شد، مهم ترین نگرانی در شرایط کنونی را جلوگیری از ورود سویه 
جدید امیکرون کرونا به کشور عنوان کرد و گفت: باید با تمام ظرفیت ها به خصوص در قسمت 

مبادی مرزهای کشور نظارت های لازم را داشته باشیم.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله با کرونا ادامه داد: بر اساس برخی گزارش ها سویه 
امیکرون در کش��ورهای همسایه مش��اهده و برای همین باید در این زمینه دقت و حساسیت 

داشته باشیم.
وزیر کشور افزود: تلاش می کنیم با تقویت امکانات بهداشتی در استان های مرزی، به نحو 

موثر و مطلوب تری ورود سویه جدید بیماری را به کشور کنترل کنیم.
وحیدی همچنین درباره موضوع تزریق واکس��ن کرونا اظهار کرد: کمیته اطلاع رسانی باید 
مفهوم ضرورت تزریق واکسن را به صورت دقیق برای مردم روشن کند و   این مسئله را تبیین 

کند که این کار با هدف حفظ سلامت عمومی مردم عزیز کشورمان انجام شود.
وی ادامه داد: همه ما تابع مصوبات ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا هستیم و باید با تزریق 
به موقع واکس��ن و رعایت حداکثری پروتکل های بهداش��تی به مهار کامل بیماری در کشور 

کمک کنیم.

معاون پارلمانی رییس جمهور:

 سردار سلیمانی در دعواهای سیاسی داخلی
و جناح  بازی ها وارد نمی شد

معاون پارلمانی ریی�س جمهور گفت: 
س�ردار س�لیمانی در دعواهای سیاسی 
داخل�ی و جن�اح  بازی ها وارد نمی ش�د، 
ام�ا هر جا لازم بود مواضع خود در دفاع 
از انق�اب و ولای�ت را ب�ا قاطعیت بیان 

می کرد.
ب��ه گزارش ایرنا از رواب��ط عمومی معاونت 
ام��ور مجلس، س��ید محم��د حس��ینی در 
چهارمین پیش نشس��ت، نخستین همایش ملی مکتب شهید سلیمانی که با موضوع »شهید 
سلیمانی؛ فرمانده محبوب« برگزار شد با اشاره به خصوصیات اخلاقی و فردی سردار سلیمانی 
گفت: سردار سلیمانی، در عین حال که در انجام وظیفه بسیار جدی، سخت گیر و منضبط بود، 
اما قلبی سرش��ار از رأفت و محبت داشت به گونه ای که نیروهای تحت امر دلداده و علاقمند 

به این فرمانده مقتدر و محبوب بودند.  
معاون پارلمانی رییس جمهور با بیان اینکه سردار سلیمانی از ابتدای انقلاب تا زمان شهادت 
در حال جهاد و تلاش خستگی ناپذیر بود، افزود: حاج قاسم با غیرت و همتی که داشت هرگاه 
و هرجا مظلومانی را می یافت که نیاز به کمک دارند در صحنه فداکاری حاضر می ش��د و این 
مجاهدت و حمایت از مظلومان س��بب شد که همواره از پایگاه مردمی و محبوبیت بالایی در 
بین مردم منطقه و جبهه مقاومت برخوردار باش��د. حس��ینی تصریح کرد: شهید سلیمانی به 
م��ا آموخت که هرکس خواهان عزت و محبوبیت اس��ت در وهل��ه  اول باید رضایت خدا را که 
مقلب القلوب اس��ت کسب کند، خداوند به سردار س��لیمانی که عبد صالح بود این وجاهت و 
منزلت را داد به گونه ای که دنیا متحیر این شکوه و عظمت و دلدادگی مردم ایران و منطقه شد 
و دلیل هراس دشمنان نظام اسلامی از او بخاطر همین پایگاه گسترده مردمی در جهان اسلام 
بود.   وی با بیان اینکه دنیا و ما فیها نزد حاج قاس��م کوچک بود چراکه عظمت خدا را درک 
کرده بود، تاکید کرد: درباره جنگ ۳۳ روزه لبنان سید حسن نصرالله دبیرکل قهرمان حزب الله 
گفت حضور حاج قاسم در آن شرایط بسیار سخت، موجب قوت قلب، دلگرمی و تقویت روحیه 
رزمندگان مقاومت بود.  معاون پارلمانی رییس جمهور گفت: در انجام خدمت به مردم از هر 
س��ختی و رنجی استقبال می کرد. روحیه ایثار، اخلاص، شجاعت، بزرگ منشی و انجام عمل 
صالح س��لیمانی از ویژگی های برجسته س��ردار دل ها بود. در قاموس و مکتب سلیمانی ترس 
و یأس محلی از اعراب نداش��ت، همواره س��رزنده، امیدوار و با نش��اط بود و با سخنان گرم و 

صمیمی که از دل بر می خاست در هر جمعی شور و شوق برمی انگیخت.

ریی�س س�ازمان ان�رژی اتمی با بی�ان اینکه 
موض�وع س�ایت کرج و س�ایر م�واردی که در 
برج�ام بوده، خارج از پادمان اس�ت، گفت: اگر 
برج�ام یک معاه�ده بوده و کش�ورهای متعهد 
تعهدات�ی در این زمینه داش�ته اند و ایران هم 
تعهدات خود را پذیرفته است، پس باید همه به 

تعهدات خود عمل کنند. 
به گزارش ایرنا محمد اسللامی در حاشیه مراسم 
توسللعه کاربرد پرتوها در صنایع غذایی در پاسخ به 
سوال خبرنگار ایرنا درباره آخرین روند همکاری های 
ایللران و آژانس بین المللی انللرژی اتمی با توجه به 
برخی ادعاهای اخیر گفت: روابط ایران و آژانس باید 
 NPTبر اساس قوانین و اساسنامه آژانس  پادمان و
باشللد. ما در چارچوب این قوانیللن روابط خود را با 
آژانس برقرار می دانیم و متاثر از همین ضوابط قانونی 
در تعامل هستیم و آژانس هم طبق قوانین و موازین 

بر فعالیت های هسته ای ایران نظارت می کند.
وی اضافلله کللرد: آن چیزی که در رسللانه ها و در 
اخبار و مباحث، منتشللر می شود، مربوط به عملیات 
روانی و مسللائل سیاسللی اسللت. مقابل ما جریانی 
قللرار دارد که به هیچ وجه توسللعه علمی و فناوری 
جمهوری اسامی ایران را برنمی تابد و با این اتهامات 
و ایجاد جوسللازی های و عملیات روانی این گونه القا 
می کند که جمهوری اسامی هدف غیر موجه دارد و 

نسبت به عدم اشاعه متعهد نیست.
 رییس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد: هیچ کدام 
از این موارد هیچ وقت وارد نبوده و اتهاماتی است که 
رژیم صهیونیسللتی به آنها دامن می زند و ما نسللبت 
به ایللن عملیات روانی و هیاهوها هیچگونه خللی در 
خللود راه نمی دهیم و راه خللود را پیش می رویم و 

امیدوار هستیم کشور از این مرحله هم عبور کند.
اسللامی در پاسخ به پرسللش دیگری درباره نحوه 
همللکاری ایللران با آژانللس در موضوع کللرج گفت: 
موضوع سللایت کرج و سللایر مواردی کلله در برجام 
بوده، خارج از پادمان اسللت. اگر برجام یک معاهده 
بوده و کشللورهای متعهللد تعهداتللی در این زمینه 
داشللته اند و ایران هم تعهدات خود را پذیرفته است 

پس باید همه به تعهدات خود عمل کنند. 
وی خاطرنشان کرد: زمانی که آنها به تعهدات خود 

عمل نمی کنند و تحریم هللای ظالمانه و غیرقانونی 
شللدیدی علیلله ایران اعمال کرده و هللر روز هم آن 
را گسللترش می دهند، دلیلی ندارد کلله برای انجام 
تعهدات برجامی بر ما فشللار آورند که بر آنها پایبند 
باشیم. ما در چارچوب پادمان وNPT اقدام می کنیم 

و چیزی غیر از آن را قبول نداریم.
رییس سازمان انرژی اتمی درباره دستور کار ایران 
و آژانللس هم گفت: دسللتور کار ما بللا آژانس درباره 
مطالب ادعائی بوده اسللت. این مطالب مواردی است 
که پاسللخ آن داده شده و در برجام بسته شده است. 
اگللر قرار باشللد برجام عملی و عملیاتی باشللد همه 

طرف ها باید به تعهدات خود عمل کنند.
 اسللامی تصریح کرد: این امللکان وجود ندارد که 
بخش مربللوط به ایران به صورت صللد در صد اجرا 
شده و ایران متعهد به اجرای آن باشد ولی طرف های 
متعهد هیللچ کدام از تعهدات خللود را انجام ندهند 
اینهللا مواردی اسللت کلله در حال مذاکره اسللت و 
امیدوارم منطقی در این زمینه حاکم باشللد و به یک 

اصول و ضوابطی پایبند باشند.
 وی یادآورشللد: اگر برجام اسللت همه باید به آن 
عمللل کنند و اگر پادمان و NPT  اسللت، ما در آن 

چارچوب حرکت می کنیم و هرچیزی غیر از این هم 
فشار سیاسی است.

اسللامی درباره تازه ترین خبرها از نیروگاه بوشهر 
هم گفت: نیروگاه بوشللهر تللا پایان دهم مهر ۱۴۰۰ 
حللدود ۵۲ میلیللارد کیلووات از تولیللد خود برق به 
شللبکه انتقال داده است و از این تاریخ برای اورهال 
و تعویض سللوخت رفته اسللت. انشللالله طبق برنامه 
دهللم دی دوبللاره در مدار قللرار خواهللد گرفت. از 
زمان بندی نیروگاه های دوم و سللوم عقب هسللتیم 
و امیدواریللم با رایزنللی که در حال انجام هسللتیم 
 بتوانیم منابع ان را تامین کنیم تا ساخت این دو هم

 سرعت گیرد. 
اسللامی درباره توافق با آژانس برای نصب دوربین 
در سللایت تسللا کرج هم گفت: موضوع کرج در یک 
بسللته قرار دارد و مانند دیگر مللوارد ادعایی به هم 

پیوسته هستند و باید باهم حل و فصل شوند. 
اسللامی درباره هیللات فنی اعزامللی توضیح داد:  
گفت  وگوها درباره مللوارد ادعایی هنوز ادامه دارد و 
به انتها نرسللیده است. مسائلی است که بیشتر فشار 
سیاسی و عملیات روانی فشار حداکثری بر آن حاکم 
اسللت تا منطللق و ضوابط و امیدوارم کشللور هرچه 

زودتر از این شرایط عبور کند.
رییللس سللازمان انرژی اتمللی همچنیللن درباره 
نشست توسعه کاربردهای پرتوی هم ضمن تبریکئ 
هفته پژوهش گفت: سمینار امروز با موضوع  توسعه 
کاربللرد پرتوها برگزار شللد که در تولید اشللتغال و 
اقتصاد کشور تاثیر مستقیم خواهد داشت و همچنین 

در زندگی مردم هم تاثیرگذار خواهد بود.
وی با اشللاره به اینکه در توسعه کاربرد پرتوها گام 
بزرگی را بر خواهیم داشللت؛ گفت: تاکنون نسبت به 
این امر اهتمام ویژه ای نبوده اسللت و نتوانستیم آن 
طور که شایسته است فناوری هسته ای را به زندگی 
مللردم متصل کنیم. کاربرد پرتوهللا در بحث دوام و 
کیفیت مواد غذایی و محصولات کشللاورزی و حتی 
در بخش بسللیار مهم صنعتی خواهد بود تا بتوانیم با 
اسللتفاده از پرتوهای فناوری هسته ای نسبت به عمر 

آنها و دوام آنها تاثیر گذاری باشیم.
اسامی افزود: با آفت زدایی نرخ ماندگاری بالا رفته 
و ضایعات کاهش پیدا کند؛ ما ضایعات بسیار زیادی 
در حوزه کشللاورزی و مواد غذایللی داریم. بر همین 
اسللاس و با توجلله به برنامه ریزی اولیلله  ومطالعاتی 
که با همکاری وزارت جهاد کشللاورزی انجام شللده 
اسللت؛ ما ۱۲ منطقه را به عنوان ۱۲ قطب که کانون 
های تولیدی محصولات کشاورزی و غذایی هستند؛ 

شناسایی کردیم.
رییس سللازمان انرژی اتمی توضیللح داد: در این 
همایش تمام شللرکت های بزرگ کشللاورزی و مواد 
غذایللی حضللور دارند و ما با مشللارکت آنها این ۱۲ 
قطب را در کشللور پایه گذاری خواهیم کرد تا از این 
طریق هم کاهش ضایعات و قیمت تمام شللده و هم 

افزایش بهره وری داشته باشیم.
وی با اشللاره به اینکه توسللعه صادرات کشور هم 
افزایللش خواهد یافللت؛ گفت: صادرات مللا به دلیل 
عللدم انطباق با اسللتانداردهای روز بین المللی دچار 
توقف، رکود و بازگشللت اسللت و تاش خواهد شد 
هللم بللرای محصول پسللته و هم سللایر محصولات 
ایللن نوع اقدامللات در دسللتور کار قرار گیللرد تا با 
مشارکت بخش خصوصی این گام بزرگ را در کشور 
 برداریللم و از این طریق بتوانیم ایللن تاثیرگذاری را 

انجام دهیم.

موضوع سایت کرج خارج از پادمان است
رییس سازمان انرژی اتمی: 

نایب رییس کمیسیون امور داخلی مجلس:

افزایش قیمت خودرو  هیچگونه توجیه اقتصادی ندارد
آیا کیفیت خودروهای داخلی بهتر شده که قیمت آنها اینچنین افزایش پیدا کرده است؟

نایب رییس کمیس�یون ام�ور داخلی مجلس، گفت: در ش�رایط 
س�خت اقتصادی کنونی ک�ه گرانی به مردم فش�ار آورده چرا باید 
قیمت خودرو ۱۸ درصد گران شود؟ در حالی که این افزایش قیمت 

بر کالاهای دیگر اثر خواهد گذاشت و آنها هم گرانتر می شوند.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا،  محمدرضا صباغیان بافقی در نشست 
علنی مجلس ش��ورای اس��لامی، گفت: آیا کیفیت خودروهای داخلی بهتر 
ش��ده که قیمت آنها اینچنین افزایش پیدا کرده اس��ت؟ در شرایط سخت 
اقتصادی کنونی که گرانی به مردم فشار آورده چرا باید قیمت خودرو ۱۸ 
درصد گران ش��ود؟ در حالی که این افزای��ش قیمت بر کالاهای دیگر هم 
اثر خواهد گذاش��ت و آنها هم گرانتر می شوند. نماینده مردم مهریز و بافق 
و بهاباد و خاتم و ابرکوه در مجلس ش��ورای اس��لامی افزود: دناپلاسی که 
ب��رای رفت و آمد نمایندگان به مجلس دادند در یک هفته س��ه بار دچار 

مشکل شده و دو نفر در مجلس برای تعمیر این دناپلاس ها مستقر شدند. 
بنابراین باید پرسید ایران خودرو چه می کند و چرا کیفیت محصولات آن 
تا این حد پایین بوده و در عین حال قیمت آنها بالا است. همچنین علیرضا 
س��لیمی در تذکر ش��فاهی خود، با قابل توجیه ندانستن نرخ بلیط سفر به 
 PCR عتبات، گفت: افرادی که به عتبات س��فر می کنند باید برای تس��ت
ی��ک میلیون و ۵۰۰ هزار پرداخت کنند و گاهی اوقات به دلیل عدم اتخاذ 
تدابیر مناسب اسیر برخی از افراد سوء استفاده گر می شوند. عضو هیات رییسه 
مجلس شورای اسلامی، اضافه کرد: چرا به شکل نسبی نرخ بلیط سفر به برخی 
کش��ورها چون ارمنستان و ترکیه پایین تر از سفر به عتبات است. وزارت راه و 
شهرس��ازی در این باره به طور ویژه اقدام کند. س��لیمی افزود: مبنای افزایش 
قیمت خودرو برای مجلس روشن نیست و نسبت به آن معترض هستیم باید 

در این باره افکار عمومی را قانع کنند. همچنین در این نشست.


